

poses of the Eparchy of Saints Cyril and Methodius of Slovaks of the Byzantine Rite in Canada.

l'éparchie des Saints Cyrille et Méthode des Slovaques de rite byzantin au Canada.

Capacity and powers

5. The Corporation has the capacity and the rights, powers and privileges of a natural person, including, without limiting the generality of the foregoing, the power

(a) to purchase, lease or otherwise acquire and hold real or personal property and every estate and interest therein acquired by it in any manner, to or for the uses and objects of the Corporation or any other institution established or intended to be established by, under the management, or in connection with the uses or objects, of the Corporation;

(b) to invest, without any limitation as to amount or value and whether by way of purchase, loan or otherwise, the property of the Corporation or any portion thereof in

(i) the acquisition of such securities as it may deem advisable,

(ii) the purchase of real and personal property, and

(iii) mortgages on real property;

(c) to deal with or dispose of in any manner, subject only to the terms of any trust relating thereto, all or any of the property held by the Corporation, whether or not by way of investment, for the uses or objects of the Corporation;

(d) to borrow money upon the credit of the Corporation;

(e) to issue, sell or pledge debt obligations (including bonds, debentures, notes or other obligations, secured or unsecured) of the Corporation; and

(f) to charge, mortgage, hypothecate or pledge all or any of the real or personal property of the Corporation, in order to secure any debt obligation of, or any money borrowed by, or other debt or liability of, the Corporation.

5. La Société a la capacité, les droits, les pouvoirs et les privilèges d'une personne physique et, sans que ceci restreigne la généralité de ce qui précède, elle a le pouvoir

a) d'acquérir ou prendre en location et détenir des biens meubles ou immeubles et tous les droits y afférents que la Société a acquis par quelque mode que ce soit, pour son usage et son objet ou pour ceux de toute autre institution créée ou devant être créée par elle, sous sa direction ou en rapport avec son usage ou son objet;

b) d'investir, sans limitation quant à la somme ou valeur, et que ce soit par voie d'achat, de prêt ou autrement, tout ou partie de ses avoirs dans

(i) l'acquisition des valeurs qu'elle jugera bon d'acquérir,

(ii) l'achat de biens meubles et immeubles, et

(iii) des hypothèques immobilières;

c) de faire toutes opérations à l'égard de tout ou partie des biens qu'elle détient, sous forme d'investissements ou non, pour son usage ou pour la réalisation de son objet, sous la seule réserve d'une clause fiduciaire y afférente;

d) d'emprunter de l'argent grâce au crédit dont elle jouit;

e) d'émettre, vendre ou donner en nantissement des titres de créance (notamment des obligations, des débetures, des billets ou autres reconnaissances de dette, garanties ou non), établis en son nom;

f) de grever, hypothéquer ou donner en nantissement tout ou partie de ses biens meubles ou immeubles pour garantir un emprunt, un passif ou une dette quelconque à payer par elle.

Capacité et pouvoirs